2017/18 學年幼兒班(K1)收生安排

2016年9月至11月申請人向教育局遞交「2017/18幼稚園入學註冊證」申請

http://www.edb.gov.hk/tc/edu-system/preprimary-kindergarten/kindergarten-k1-admission-arrangements/index-3.html#10

申請方法請參閱本校網站



申請人遞交入學申請表 (不設限額收取入學申請表)



安排面見



面見日期: 2016年11月5日

面見形式:小組及個別形式進行

取錄準則:面試表現

優先考慮:1) 在校生之弟妹

2) 兄姊為本校畢業生

3) 在校 N 班學生

4) 有家庭需要

*由於學位所限,<u>並非</u>所有符合優先 考慮的申請人均會獲取錄。

2016年12月底前以郵遞方式通知申請人 K1 學位申請結果



申請人獲取錄 正選生



備取生



於「統一註冊日期」 (即 2017 年 1 月 12 至 14 日) 到本校註冊。 (提交「2017/18 註冊證」及 繳交註冊費港幣\$1,000) 當本校於「統一註冊日期」後仍有 K1 空缺,本校會發出通知, 請家長於指定日期到本校註冊。 (提交「2017/18 註冊證」及 繳交註冊費港幣\$1,000)

備註:若家長於註冊後決定為子女轉校,請以書面通知。本校會退回註冊證,但註冊費 將不獲退還。在取回註冊證後,本校亦不會再為該兒童保留學位。

INFORMATION ON ADMISSION TO K1 CLASSES IN THE 2017/18 SCHOOL YEAR

Parents are required to submit an application for the "2017/18 Registration Certificate for Kindergarten Admission" to the Education Bureau from September 2016 to November 2016.

http://www.edb.gov.hk/tc/edu-system/preprimary-kindergarten/kindergarten-k1-admission-arrangements/index-3.html#10

Please refer to the School
Web Site for the Method
of Application

Return of
Application Forms
(No quota)



Interview Arrangements



Date of Interview: 5 Nov, 2016

Arrangement: Group and individual interviews

Admission Criteria: Interview performance

Priority consideration:

- 1) Sibling(s) currently studying in the kindergarten
- 2) Sibling(s) graduated from the kindergarten
- 3) Students from the Nursery Class
- 4) Families in need
- *As the number of school places is limited, not all applicants fulfilling the priority consideration will be guaranteed a school place.

Informing Parents of the K1 Admission Results before end of December 2016 by post



Successful Applicants



Applicants on the waiting list



Parents should complete the registration procedures during the "Centralised Registration Dates" (12 Jan to 14 Jan 2017) by submitting the original of the "2017/18 RC" and paying the registration fee HK\$1000.00

If there is any vacancy after 14 Jan 2017, parents should complete the registration procedures according to the specific date set by the school.

Parents are required to submit the original of the "2017/18 RC" and paying the registration fee HK\$1000.00

Remarks: Should parents decide to change school after registration, please notify the kindergarten in writing. The kindergarten will return the "2017/18 RC" but the registration fee will not be refunded. And the school will no longer keep the school place for the child.